
 

 

 

 

 

 

Tarnów, 26 listopada 2021 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na LVI sesji Rady Miejskiej 25 listopada 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Stanisław 

Klimek zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Odczytał pismo Wójta Gminy Tarnów Grzegorza Kozioła: „W nawiązaniu 
do przeprowadzonych rozmów i ponownym rozważeniu przedłożonych argumentów 
sprawy wykonania dalszego ciągu na ulicy Ablewicza w Tarnowie, Wójt Gminy Tarnów 
zwraca się z prośbą o rozważenie możliwości zaprojektowania i wybudowania ulicy 
Ablewicza w Tarnowie z uwzględnieniem bezpośredniego włączenia ruchu do drogi 
powiatowej 1373K w miejscowości Wola Rzędzińska z zachowaniem ograniczenia 
tonażu do 12 ton. Ze swojej strony deklarujemy podjęcie niezbędnych rozmów 
z zarządcą drogi powiatowej w sprawach związanych z uzgodnieniem lokalizacji, 
akceptację rozwiązań włączenia ulicy Ablewicza do drogi powiatowej 1371K w Woli 
Rzędzińskiej”. 

Panie Prezydencie, jest wola Gminy, aby połączyć, aby było przebicie. To jest naprawdę 
krok milowy ze strony Pana Wójta. Jeżeli Pan Prezydent będzie używał argumentów, 
że Wójt się nie dokłada – może tu nie, bo nie ma takiej możliwości, ale dokłada się, 
jak Panu wiadomo, do ulicy Rude Młyny i Gmina robi projekt. Dlatego oni tam dołożą, 
a my dołożymy tutaj i to będzie wyglądało na bardzo dobrą współpracę między Gminą 
Tarnów a gminą naszą, tarnowską.  

Radny poprosił o pozytywne rozpatrzenie sprawy i rozważenie możliwości rozpoczęcia 

realizacji inwestycji w 2022 lub 2023 roku. Zaproponował, aby starać się o środki 

na ten cel z rządowego programu Polski Ład. 

2) Wyraził rozgoryczenie z powodu braku porozumienia z sąsiednimi gminami w zakresie 

funkcjonowania lokalnego transportu zbiorowego. 

3) Poinformował, że przy ulicy Zbożowej tworzy się dzikie wysypisko śmieci. Poprosił 

o interwencję odpowiednich służb. 

4) Zwrócił się z prośbą o przycięcie rozległych gałęzi drzew rosnących przy kapliczce 

zlokalizowanej w rejonie ulicy Zbożowej. 

5) Kolejna sprawa dotyczy Pana – nie będę wymieniał nazwiska, ale bardzo prosi przeze 
mnie, aby się Pan z nim spotkał. Prosi, że jeżeli Pan odmówi, to złoży wszystkie 
dokumenty do Prokuratora Generalnego, a nie chciałbym, żeby Tarnów 
był w Prokuraturze Generalnej, bo nie ma potrzeby. Prosi o rozmowę. Po sesji mogę 
się z Panem skontaktować lub Pan ze mną, ustalimy termin i byłaby sprawa 
załatwiona.  

 



 

 

 

 

 

 

6) W nawiązaniu do wniosku złożonego na poprzedniej sesji (znak: KRM.0003.444.2021), 

wyraził zaniepokojenie brakiem zapewnienia wykoszenia trawników obok dawnej 

siedziby marketu Alma.  

7) Zapytał, kiedy zbierane będą gromadzące się w Mieście liście. 
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